Airport information



I wear a required medical device prescribed by my physician.

Medtronic

医疗急救卡



医生姓名:

电话号码:

紧急联系人:

电话号码:

我佩戴有医生规定必须使 用的医疗器械。

Medtronic

Airport security

- Because travel rules are subject to change, it is advisable to check with the Transportation Safety Administration (TSA) before traveling. TSA information is found at http://www.tsa.gov/travel/ specialprocedures or by calling 1-866-289-9673.
- The pump **must not** go through the x-ray machine that is used for carry-on or checked luggage.
- The full body scanner is also a form of x-ray.
 Remove the insulin pump and disconnect the
 infusion set at the insertion site before going
 through the full body scanner. If continuous glucose
 monitoring (CGM) is used, remove the sensor and
 transmitter before the scan.
- To avoid removing the devices, request an alternative screening process that does not use x-ray.
- The insulin pump, infusion set, reservoir, and CGM system can withstand exposure to airport metal detectors used at airport security checkpoints.

In flight

The insulin pump, infusion set, reservoir, and CGM system are suitable for use in aircraft. When flying in an aircraft, it is important to keep the pump connected to the body and check glucose levels frequently.

Patient information
Name:
Address:
Country:
Phone number (include country code):

Medical device information
Medical device type:
Device serial number:

© 2023 Medtronic. All rights reserved. Medtronic, Medtronic logo and Further, Together are trademarks of Medtronic. All other brands are trademarks of a Medtronic company.

我具糖尼病患者

如果出现紧急情况, 请联系

如果我的行为很奇怪,如果我看上去像喝醉了, 或者我不省人事,这些都可能是严重低血糖引起 的。

我不是喝醉了 请寻求医疗帮助

如果我清醒并能吞咽,请给我糖源(例如:果汁、糖果或非无糖软饮料)。如果我不省人事,请不要尝试让我吃东西或喝东西。

医疗专业人员

我佩戴有胰岛素泵。

- 此胰岛素泵以恒定速率输注速效胰岛素。
 - 按任意按钮即可唤醒泵。
- 若要停止胰岛素泵中的胰岛素输注:
 - 在主页屏幕中,按个转到状态屏幕。
 - 按 ◎ 以暂停所有输注。
 - 按 > 以高亮显示**是**。
 - 按 ◎ 以暂停所有胰岛素输注。
- 不要取出胰岛素泵电池。
- 没有医疗同意书,请勿取下胰岛素泵。
- 如果胰岛素泵发出警报声,则按胰岛素泵屏幕中的说明操作,或通过1-800-646-4633联系本地Medtronic支持代表获取进一步的帮助。

Medtronic



机场信息



姓名:

我佩戴有医生规定必须使用 的医疗器械。

Medtronic

MEDICAL EMERGENCY CARD



I wear a required medical device prescribed by my physician.

Medtronic

机场安检

- 由于出行规定可能会改变,建议出行前与运输安全 管理局(TSA)进行核对。在http://www.tsa.gov/ travel/specialprocedures或通过致电 1-866-289-9673,均可找到TSA信息。
- 不得让泵通过用于检查手提行李或托运行李的X光 机。
- 全身扫描仪也是一种X光机。请先取下胰岛素泵并在 植入部位断开输注管路的连接,然后再通过全身扫描 仪。如果正在使用持续葡萄糖监测 (CGM) 系统, 请在扫描前移除探头和发送器。
- 若要避免移除器械,请请求采用不使用X射线的替代 检查流程。
- 胰岛素泵、输注管路、储药器和CGM系统可以承受 机场安检点使用的机场金属探测器的检测。

飞行中

胰岛素泵、输注管路、储药器和CGM系统适合在飞机 上使用。乘飞机时,务必要让胰岛素泵与身体保持连接 状态,并且要频繁检查葡萄糖水平。

地址:
国家:
电话号码(包括国家/地区代码):
医疗器械信息
医疗器械类型:
器械序列号:

© 2023 Medtronic. 保留所有权利。Medtronic、Medtronic徽标及Further, Together都是Medtronic的商标。所有其他品牌都是Medtronic所属公司的商标。

In an emergency, please contact

Physician name:
Phone number:
Emergency contact:
Phone number:

I have diabetes

If my behavior is peculiar, if I appear intoxicated, or if I am unconscious, it may be a result of severe low blood sugar.

I am not intoxicated **Call for medical assistance**

If I am awake and able to swallow, give me a source of sugar (for example: juice, candy, or non-diet soft drink). Do not try to give me food or drink if I am unconscious.

Healthcare professionals

I wear an insulin pump.

- The pump delivers rapid-acting insulin at a constant rate.
 - Press any button to wake the pump.
- · To stop insulin delivery on the pump:
 - From the home screen, press ^ to go to the status screen.
 - Press
 o to Suspend All Delivery.
 - · Press > to highlight Yes.
- Do not remove the pump battery.
- Do not remove the pump without medical consent.
- If the pump sounds an alarm, follow the instructions on the pump screen or contact a local Medtronic support representative for further assistance at 1-800-646-4633.